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Nanne licht kort de voorgeschiedenis toe. Hij vertelt over de voorgaande gesprekken met de 
raadsvertegenwoordiging, bestaande uit twee leden van de coalitie en twee leden van de oppositie. En 
koppelt terug over het gesprek met de initiatiefgroep Bli-jf Altied Turmac’. 

Raadsvertegenwoordiging
De raadsvertegenwoordiging is van mening dat het de voorkeur heeft om er minnelijk uit te komen. En 
niet nogmaals naar de inwoners te gaan middels een prijsvraag of iets anders. Het terug laten komen van 
de naam “Turmac”, in plein, plantsoen, in de vorm van een constructie o.i.d. wordt als heel goed 
alternatief gezien. 

Initiatiefgroep
Op persoonlijke titel hebben de leden van de initiatiefgroep aangegeven dat zij kunnen leven met een 
alternatief waarmee de naam Turmac in het straatbeeld van Zevenaar terugkomt, bijvoorbeeld als naam 
voor het voorterrein, hoewel hun eerste voorkeur de naam van de hal is. De initiatiefgroep echter heeft de 
stellingname dat de naam van de hal (gebouw 12) Turmac of Turmac hal moet zijn. Daags na dit gesprek 
heeft één van de twee leden van de initiatiefgroep laten weten zich teruggetrokken te hebben. Dit lid kon 
niet langer achter het initiatief staan. 

Partners
De partners geven aan dat wat hen betreft de naam van de hal nog open staat. Echter in tegenstelling tot 
een driekwart jaar geleden, lijkt Turmac niet langer een duurzame naam voor de hal. We hebben te maken 
met de Tabakswet, anti-tabakslobby, onderzoeken van bijvoorbeeld Follow the Money en de firma Mc 
Donalds die tegen de naam Turmac voor de hal ageert. De naam HAL12 kan wat hen betreft een goed 
alternatief zijn. De naam HAL12 is nog steeds de werknaam die inmiddels wat bekendheid geniet, er zijn 
ook al noodzakelijke investeringen gedaan. Denk aan programmaboekjes etc. De oorsprong van die naam 
kent een historische achtergrond. Het gebouw is een multifunctionele hal dat in de tijd van de fabriek 
nummer 12 had. Wellicht is ‘Gebouw 12’ een alternatief? Mocht de gemeenteraad voor een nieuw proces 
kiezen, dan staan zij ook achter die keuze. 

De partners pleiten ervoor om in de uitstraling van het pand en het gebied de historie te laten spreken. Dat 
is nu het geval in bijvoorbeeld het interieur en kleurgebruik. De kasten van de bibliotheek hebben de kleur 
van de machines van de fabriek. Dit kan nog meer zichtbaar worden in de kunst, in het museum, in de 
straatnaamgeving van de wijk achter de hal, op het voorterrein, maar ook bijvoorbeeld door een plaquette 
bij het pand met uitleg over de geschiedenis. Dit spreekt bezoekers aan. 

Vervolg
Nanne organiseert hij op korte termijn een afspraak met de raadsvertegenwoordiging om hen bij te praten 
over dit gesprek. Daarna volgt er een bijeenkomst met de gehele raad, gevolgd door een voorstel aan de 
raad. 


